
                              Verslag leerlingenraad 6 oktober 2023 

Aanwezig: Loes – Nel – Jade – Jules – Lieze – Sylver – Emelie – Mette – mevr. Vleugels 
 
Evaluatie bosklassen L3+L4: 
We vonden het superleuk. Het blotevoetenpad, het bezoek aan de mijn en het grote speeldomein vielen het 
meest in de smaak. 
De rally (= rondgang en uitleg door een gids) in Bokrijk vonden sommigen langdradig en saai. De andere Bokrijk-
workshops vonden we wel goed. 
 
Evaluatie Europese Talendag: 
De salsameester (een papa) vond men heel leuk. Hopelijk wil hij volgend jaar terugkomen. 
Tips voor volgende keer:  
Kan er terug een vlag geschminkt worden op de wang? Dat vonden we vorige keer wel fijn. 
Kan het toonmoment opgesplitst worden (L1+2+3 en L4+5+6)? Liever niet onder het afdak omwille van slechte 
akoestiek (veel lawaai). Bij slecht weer kan het spijtig genoeg niet anders. 
 
Afval sorteren: 
Mevr. Vleugels vindt dat er in de vuilbakken op de speelplaats niet goed wordt gesorteerd.  
In de klas en in de keuken lukt het wel goed om alles te sorteren. 
Hoe kunnen we de kinderen hierover informeren en aansporen? 
De leerlingenraad wil dat graag zelf doen. 
We spreken af dat: 

• Loes en Nel iets voorbereiden en voorbrengen voor L3A en L3B (na de herfstvakantie) 

• Jade en Jules iets voorbereiden en voorbrengen voor L4A en L4B (na de herfstvakantie) 

• Lieze en Sylver iets voorbereiden en voorbrengen voor L5A en L5B en voor L2A en L2B (na de 
herfstvakantie) 

• Emelie en Mette iets voorbereiden en voorbrengen voor L6A en L6B  en voor L1A en L1B (na de 
herfstvakantie) 

Mevr. Vleugels vraagt aan de leerkrachten om hiervoor na de herfstvakantie een half uurtje tijd te voorzien. 
De GFT-emmer zal terug onder het afdak worden gezet om het fruitafval in te doen. 
 
Nieuw speeltuig: 
We sparen voor een nieuw speeltuig op de speelplaats van de lagere school.  
Belangrijke eigenschappen zijn: 

• Het moet veilig zijn (geen trampolines bijvoorbeeld) 

• Er moeten veel kinderen samen kunnen spelen (geen eenpersoonsschommels) 

• Het moet duurzaam zijn (niet te snel stuk) 
De afgevaardigden zullen aansluitend na hun “afval-lesje” in elk leerjaar vragen wat de speelwensen zijn. 
Ook andere ideetjes en opmerkingen worden dan bevraagd. 
Op de volgende vergadering brengen we die dan mee en worden die besproken (maak een lijstje). 
 
Volgende vergadering: vrijdag 27 oktober om 13u (we verzamelen in de turnzaal) 
 


